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ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA ČLENOV KLUBU  

 dňa 5.august 2013 

 

Stretnutie členov klubu zahájil o 17:00 hod. prezident klubu RC Nové Zámky Gabriel 
Katona, privítal prítomných členov klubu a hostí. Dnešné stretnutie sa uskutočnilo v priestoroch 
reštaurácie Mlyn v Nových Zámkoch 

 

Prítomní boli 9 členovia klubu z celkového počtu 16 a 11 hostia. Prezenčná listina bude pripojená 

k zápisnici.  
 
Na programe stretnutia boli:  
 

1. Zahájenie 
2. Kabriel Katona o projekte  Mrtve more 
3. Slávnostné odovzdanie finančného daru na benefičný koncert Mládeţe SČK na podporu 

autistického centra 
4. Ţigmund Szegheo o projekte STREET WORKOUT park 
5. Lebó Ľudovít o pozvánke RC Dunajská Streda v zakladaní 
6. Lebó Ľudovít návrh grafiky na  vesty pre škôlkárov 
7. Diskusia  
8. Záver 

 
Ad 1. 
Prezident klubu Gabriel Katona  privítal  členov klubu a nášho hosťa Ivana Chebena.  
Ad 2. 
Prezident klubu Gabriel Katona oboznámil členov klubu s projektom Mrtve more. Minulý rotariánsky rok 
RC Nové Zámky odsúhlasil finančný príspevok na tento projekt vo výške 263 EUR. Prezident klubu pre 
rok 2012-13 Laci Keve v roku 2012 podpísal zmluvu o finančnom príspevku 500 EUR (650 USD. Podľa 
vyjadrenia pastprezidenta Laciho Keve došlo k chybe (nedorozumeniu) pri podpise zmluvy, ktorú si 
nevšimol. Vzniknutý rozdiel musíme dať do súľadu s rozpočtom klubu . Prezident klubu Gabriel Katona 
navrhol, aby sme vzniknutý „nedoplatok“ na tomto projekte skompenzovali s navýšenín členského 
príspevku o 15 EUR na člena. Členovia s jeho návrhom nesúhlasili, nakoľko rozpočet klubu za minulý 
rok vykázal prebytok. Návrh T. Langa a L. Keveho: o 263 EUR  zaťaţiť rozpočet klubu na rotariánsky 
rok 2012 – 2013 a o 237 EUR zaťaţiť rozpočet na rotariánsky rok 2013-2014. Tento návrh odsúhlasili 
všetky prítomní členovia klubu. Hlasovanie: 9 za 0 proti. 
Prezident klubu dal svoj súhlas, aby pokladník klubu Joţko Miklovič uhradil finančný príspevok na 
projekt Mrtvé more v plnej výške 500 EUR (650 USD) 
Ad 3. 
Prezident klubu slávnostne odovzdal finančný dar vo výške 250 EUR Marekovi Hamranovi predsedovi 
územného spolku MSČK na usporiadanie benefičného koncertu „Večer pre hviezdičky“, z ktorého 
výťaţok bude venovaný pre autistické centrum v Nových Zámkoch. RC Nové Zámky sa týmto stal 
spoluorganizátorom podujatia. 
 Ad.4. 
Ţiga Szegheo referoval o zasadnutí s primátorom mesta G. Pischingerom na ktorom sa zúčastnil aj G. 
Katona a L. Lebó. Primátor mesta ponúkol na realizáciu projektu STREET WORKOUT park dva 
pozemky, ktoré sú majetkom mesta. Prví pozemok je na Sihoti a druhý na Čerešňovej ulici. Členovia 
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klubu jednohlasne odsúhlasili, aby RC Nové Zámky svôj projekt realizoval na pozemku na Čerešňovej 
ulici. Halsovanie: 9 za 0 proti.  
Ţiga Szegheo na budúcom stretnutí klubu predloţí vizualizáciu parku na Čerešňovej ulici. 
Ad. 5. 
Ľudovít Lebó predloţil pozvánku RC Dunajská Streda v zakladaní na splav rieky Dunaj a na následné 
gril party do Dunajskej Stredy. Svoju účasť na tomto podujatí potvrdilo 20 členov a priateľov nášho 
klubu. 
Ľudovít Lebó na stretnutí klubu RC DS v zakladani 14.8.2013 nahlási predsedovi klubu RC DS  Lacimu 
Nagyovi počet zúčastnených. 
Ad. 6. 
Ľudovít Lebó predloţil členom klubu grafický návrh na potlač vest pre škôlkárov.Členovia predloţenú 
predlohu odsúhlasili. Hlasovanie: 9 za 0 proti. 
Ľudovít Lebó zariadí potlač vest sieťotlačou v reklamnej agentúre. 
Ad.7. 
Diskusia: T. Lang treba pozvať na stretnutie klubu aj nečlenov. Klub navrhol pozívať pánov Chebena, 
Budu, Štvrteckého, Dereša a Ostatného.  
Ad.8  
Prezident klubu Gabriel Katona poďakoval za účasť a o 18,30 ukončil stretnutie.  Začala sa neoficiálna 
časť stretnutia a to minigolfový turnaj, na ktorom sa zúčastnili aj naši hostia. Stretnutie sme ukončili 
spoločnou večerou. Nasledujúce stretnutie sa koná vzhľadom na dovolenkové obdobie 19.8.2013 
v priestoroch reštaurácie Korzo.  
 
Zapísal: Ľ Lebó, sekretár RC             
Odsúhlasili: G. Katona, prezident RC. a Ľ. Lebó, sekretár RC             


